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Burmistrz Mieroąowa
Pan Andrzej Lipiński

Sxanowny Panie Burmistrtru,

W nawiązaniu do mojej inlerpelacji dotyczqcej ewentualnej 4miany podmiotu reali7ujqcego
postanowieniaprogrumu opieki nad 4wierx,ętami beldomnymi w roku 2020 w Gminie Mieroszów oraz
Pana odPowiedzi uPrzejmie Proszę o wyjaŚnienie czy istnieje możliwość aby zlecać zabiegi sterylizacji
bezdomnych kotów w mieroszowskiej przychodni weterynaryjnej w roku 2020.

Jak juŻ informowałam takie rozwięanie byłoby wygodniejsze dla osób zajmujqcych się społecznie Ęm
problemem.

Z góry dziękuję za odpowiedż.

Maja Sadowy

Ewentualnq koresPondencję w sprawie prosimy kierować w wersji elektronicznej i na
BIURO Rady Miejskiej Mieroszową


